
Zápis ze schůze Osadního výboru konané dne 6.2. 2017

Přítomni:
Předseda: Monika Křibíková
Místopředseda: Aleš Pitřík
Členové:                             Renáta   Polášková 
                                       Leona Lluch Pavliková 
                                       Věra Melichaříková  

Program:
1. Připomínky OV
2. Požadavky občanů

ad 1.       6. února 2017 členové OV obdrželi vyjádření ved. odboru DaSH. Ing. 
Hronovského k prioritám pro rok 2017. Vzhledem k rozsahu materiálu bude 
tento zveřejněn ve vývěsních skřínkách a současně i na stránkách 
www.skalicefm. cz (dokumenty)

ad 2.      - Radek Melichařík č.p. 437 požaduje zimní údržbu cesty p.č. 1156/2 a 
1155/11 jejíž vlastníkem jsou Lesy České republiky, s.p. Cesta je příjezdovou 
komunikací ke 3 rodinným domům a v zimním období je nesjízdná.

               - OV podporuje požadavek vedení  místní školy na odkoupení a 
rekonstrukci bývalé samoobsluhy na víceúčelový sportovní sál. Vzhledem 
k narůstajícímu počtu žáků a blízkosti školského zařízení tento návrh 
podporujeme. Budova je již několik let opuštěna a  nevyužita, hyzdí centrum 
obce. Majitel o chátrající objekt nejeví zájem, neudržovaný je i okolní 
pozemek. Nemovitost se stává nebezpečnou svému okolí.             
     

Příští schůze OV se bude konat na ZŠ ve Skalici
6.3. 2017 v 17 hodin v místnosti stávající školní 

družiny (bývalá pošta)




